
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raadscommissie SBBV
  
     
 
Datum:  27 juni 2017 
 
Indiener: ChristenUnie, Cor Slob 
 
Onderwerp:  Afvalscheiding in de openbare ruimte 
 

 
Minder restafval is het nieuwe besparen volgens het AD van 19 april 2017 waar onze wethouder P. 
Neven in het nieuws kwam. 
Het invoeren van diftar en plaatsen van de blipvert hebben een substantiële bijdrage geleverd aan het 
verminderen van de kosten van afvalverwerking in de Krimpenerwaard. 
Op één punt lopen we als gemeente nog achter, namelijk het gescheiden afval afvoeren in de 
openbare ruimte. Hier gaat niet alleen een goed voorbeeld van uit maar dit zal op termijn ook een 
grote kostenbesparing zijn. 
 
 
-Wilt u op korte termijn de huidige afvalbakken vervangen door een gescheiden afval systeem en dit 
voortaan ook gescheiden laten afvoeren? 
 
 
Bijlage: 2 voorbeelden 
 
 

 
 
 
 



 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 


